
REFERAT FAU MØTE   

 

Møte dato: onsdag 07.10.2020 

klokke: 18.00 

Deltaker: 35 stk 

Referatfører: M Hasim Nabi 

 

1) 

Info fra rektor 

Rektor forteller om annerledes hverdag pga. pandemien Covid-19. 

Skolen bruker veldig strenge smittevernregler og har faste rutiner. 

Barna har hvert spesielt flinke og har vist stor forståelse for annerledes hverdag. 

Det er trivselsledere ute i skolegården som har aktiviteter for elevene samtidig som de passer på at 

smittevernsregler blir fulgt. 

Rektor takker alle foreldre for forståelse under pandemien og forteller hvor fint skolen har blitt, og at 

vi er godt på vei til å bli en bedre skole. 

Rektor avklarer hva hennes rolle er i FAU. 

FAU er foreldredrevet og er et selvstendig organ. 

 

2) 

Godkjenning av vedtekter 

FAU leder leste gjennom vedtekter.  

Vedtektene ble enstemmig godkjent. 

 

3) 

Info fra FAU leder 

FAU leder oppfordrer alle til å holde sosiale sammenkomst klassevis for å bli bedre kjent med 

hverandre. 

Det er litt tidlig å planlegge juleavslutning og vi avventer til nærmere jul.  

FAU representanter for 6. trinn fikk beskjed at de er ansvarlig for 17 mai 2020. 

 

4) 

Valg av kasserer 

Klasse 4D 

Afshan Shazad 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 



REFERAT FAU MØTE   

5) 

Valg av Sekretær 

Klasse 1A 

Noreen Iqbal 

Enstemmig vedtatt 

6) 

Valg av SMU 

Hoved:     Vara: 

Klasse 3B    Klasse 1B 

Waqqas Basit    Josef Mohammad Zadea Zami 

Sigurd Lydersen meldte seg på som kandidat til SMU. Waqqas og Josef meldte også sin kandidatur og 

de ble valgt med enstemmig avgjørelse. 

 

7) 

Valg av 2 vara representanter til driftstyret 

 

For Sakina:    For Hasim: 

Klasse 1D    Klasse 4A 

Fardus Jama Ibrahim   Amy Nguyen 

Enstemmig vedtatt 

8) 

Eventuelt 

Flere fau-representanter viste til stor misnøye over e-poster som blir sendt ut til av Sigurd Lydersen. 

FAU leder har tatt opp problemstillingen med Lydersen uten at det har hjulpet. Alle fikk beskjed om 

at de som ikke ønsker å stå på listen tar direkte kontakt med Lydersen for å melde seg av maillisten. 

Det kom inn forslag om møtedager fra onsdag til tirsdag. 

Det ble enstemmig vedtatt at møtedag forblir onsdager. 

Det viser seg at det er mange foreldre som kjører barna sine til skolen og sperrer veien og 

rundkjøring. Det går også ut over sikkerheten til barna noe foreldre er bekymret for. 

 

Punkter til neste møte. 

-Rus 

-Mobbing 

-Kjøring til og fra skolen 


